
 
 

Møteprotokoll 

Utvalg: Kommunestyret 

Møtested: Kommunestyresalen 

Dato: 18.10.2021 

Tid: Kl. 18:00 

 

 

Følgende medlemmer møtte Parti 

Jarle Nilsen AP 

Kenneth Halleland AP 

Robin Hult AP 

Ruth Mariann Hop AP 

Stine Karin Bjelland AP 

Svanhild I. Lyge Andersen AP 

Veronika B. Brekke Jakobsen AP 

Bente B. Tjøsvoll FRP 

Einar Roald Endresen FRP 

Geir Aarvik FRP 

Rune Midtun FRP 

Veronica Helen Ørpetvedt FRP 

Per Inge Sjurseth 

Aase Simonsen 

FRP 

H 

Jan Birger Medhaug H 

Nina Ve Sæbø H 

Ole Kristian Nilsen H 

Roald Alsaker H 

Tor Kristian Gaard H 

Helge Thorheim KL 

Lillian Levik Løndalen KL 

Per Magnus Mannes KL 

Susan Elin Borg KL 

Trygve Hagland KL 

Alf Magne Grindhaug KRF 

Josefine Anna Halvorsen KRF 

Mads Pedersen KRF 

May Synnøve Rygh KRF 

Dag-Helge Rønnevik MDG 

Nils Wergeland Krog MDG 

Ragnar Vikshåland SP 

Tor Asle Grønningen SP 

Wenche Lindtner SP 

Marianne Sol Levinsen UA 

Asbjørn Eik-Nes V 
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Forfall Parti Varamedlem  Parti 

Inger Elise Netland Kolstø AP Odd Mangor Einarsen AP 

John K. Holvik AP Svein Aamelfot AP 

Siv J. Storesund AP Rune Kristiansen AP 

Dag Inge Aarhus H Linn Utseth H 

Geir Harald Skorpe H Kenneth Ferkingstad H 

Randi Wisnæs H Erlend Nilsen H 

Tor Inge Melhus KL Hans Falnes Ellingsen KL 

Johnny Stangeland KRF Yngve Eriksen KRF 

Jens Inge Ve SP Anne Grete Hegerland Naley SP 

Odd Magne Brandt Hansen SV Oddmund Paulsen SV 

 

 

 

 

Møtenotater: 
Innkalling godkjent. Saker meldt under samlesak for spørsmål. Saksliste godkjent. 
 
Ordføre opplyste om at sak 113/21  - "443-1 - Dalen - endring - Dalabrekkå gnr. 85/35 mfl. - 
sluttbehandling" ikke er ferdigbehandlet i hovedutvalg teknisk og miljø og derfor trekkes fra 
sakslisten. Videre opplyste han om ettersendte dokumenter i sak 102/21 og sak 108/21. 
 
Ordfører redegjorde for sak 108/21 "Kjøp av Kopparen". Saken er unntatt offentlighet og ordfører 
foreslo å behandle denne som siste sak. 
Spørsmålet om å lukking av møte ble behandlet i åpent møte. Møtet ble lukket, jf. offentleglova § 23, 
1. ledd jf. kommunelovne § 11-5, tredje ledd, bokstav b jf. femte ledd.  
 
 
Følgende saker ble enstemmig vedtatt ved gjennomgang av sakslisten: 
103/21 Økonomioppfølging drift 2. tertial 2021104/21 Budsjettoppfølging investering 2. tertial 
2021105/21 Budsjettkonsekvenser av koronautbruddet per 2. tertial   
114/21 Samlesak for referatsaker 
 
 
Ordfører foreslo Lindtner (Sp) og Mannes (KL) til å signere protokollen sammen med møteleder.  
Lindtner (Sp) og Mannes (KL) ble enstemmig valgt til å signere protokollen. 
 
 
Sol Levinsen (UA) og Rygh (KrF) ble innvilget permisjon fra sak 108/21 (som ble behandlet som siste 
sak). 
 
 
 
Møteslutt: kl. 23.30. 
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel  

102/21 Ny behandling av vedtakspunkt 3 i sak 051/21 

"Budsjettregulering skole og strategier for bærekraftig 

kommuneøkonomi" 

 

103/21 Økonomioppfølging drift 2. tertial  

104/21 Budsjettoppfølging investering 2. tertial 2021  

105/21 Budsjettkonsekvenser av koronautbruddet per 2. tertial 2021  

106/21 Fjerning av tilskudd til private barnehager - likeverdig behandling  

107/21 Bompengeutredning Haugalandet - behandling av strategivalg for 

nye bompengepakker 

 

108/21 Kjøp av Kopparen U. off. 

109/21 Kjøp av båt til Vågen læringssenter  

110/21 Nytt kulturhus på Karmøy Konseptvalg  

111/21 Rullering av handlingsprogrammet Temaplan for idrett og fysisk 

aktivitet 2022-2025 

 

112/21 2041-5 - Sluttbehandling - Åkraøynå og Holmane - Planendring  

113/21 443-1 - Dalen - endring - Dalabrekkå gnr. 85/35 mfl. - 

sluttbehandling 

 

114/21 Samlesak for referatsaker  

033/21 Månedsbrev fra Skatteetaten for august 2021  

034/21 Orienteringsnotat – Overføring til grønn fase – tildeling av 

kontrakt og oppstart bygging av Skudeneshavn sykehjem 

 

035/21 Spørsmål til ordfører - Salg av Håland skole. Kan midlene avsettes 

til trafikksikringstiltak langs Torvastadvegen ? 

 

115/21 Samlesak for spørsmål  
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102/21 Ny behandling av vedtakspunkt 3 i sak 051/21 "Budsjettregulering 

skole og strategier for bærekraftig kommuneøkonomi" 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Rådmannen opprettholder sitt forslag til vedtak i sak 051/21 «Budsjettregulering skole og strategier 
for bærekraftig kommuneøkonomi», herunder vedtakspunkt 3: 
 
 
 

1.           Karmøy kommunestyre vedtar å øke budsjettrammen for tjenesteområde skole 
med 4,0 mill. kroner i 2021. Inndekning skjer fra kommunes disposisjonsfond. 
Helårseffekt i 2022, totalt 9,6 mill. kroner, innarbeides handlingsprogram 2022-2025.  
 
2.           Karmøy kommunestyrer viser til vedtak KST 57/18 Finansielle måltall i Karmøy  
kommune hvor forutsetningen som lå til grunn for vedtaket om å legge til rette for økt 
lånegjeldsgrad i kommunen ikke lenger anses å være til stede, og ber rådmannen fremme 
et revidert forslag til lånegjeldsgrad i forbindelse med Handlingsprogram 2022-2025  
 
3.           Prosjektet Infrastruktur/utvikling Kolnes (ny Eikjeveg) utsettes i minimum 3 år. 
Dette innarbeides i rullering av investeringsbudsjettet 2022-2031.  
 
4.           Karmøy kommunestyre ber rådmannen starte opp en gjennomgang av 
kommunens driftsstrukturer, innen blant annet skole, barnehager, institusjon, boliger og 
helse, med sikte på politisk behandling før sommeren 2022. 

 
 
 
 

18.10.2021 Kommunestyret 

 

Behandling      

Rønnevik (MDG) fremmet følgende forslag: 
Kulepunkt 3 i sak 051/21 fjernes. 
 
Thorheim (KL) fremmet på vegne av KL og H følgende forslag: 
1. Kommunestyret erkjenner at dagens Eikjeveg ikke har den standard en forventer til adkomstvei for 
et område med en befolkningsstørrelse som Kolnesområdet (Eikje/Kolnes/Døle/Skre) 
 
2. Kommunestyret vil gjennom kommende budsjettprosess søke å sette av midler til 
planlegging/prosjektering av ny Eikjeveg samt avløpsanlegg for Kolnesområdet for 2022 og 2023. 
 
3. Konkret oppstart og gjennomføring av prosjektet fastlegges gjennom budsjett og økonomiplan for 
2022 – 2025. 
 
Rådmannens forslag ble vedtatt med 25 stemmer (10 Ap, 5 KrF, 3 Sp, 6 Frp 1 V). 
Rønneviks forslag fikk 4 stemmer (2 MDG, 1 SV, 1 UA) og falt. 
Thorheims forslag fikk 16 stemmer (6 KL, 9 H, 1 Sp (Hegerland Naley)) og falt. 
 
 

KST - 102/21 Vedtak: 

Rådmannen opprettholder sitt forslag til vedtak i sak 051/21 «Budsjettregulering skole og strategier 
for bærekraftig kommuneøkonomi», herunder vedtakspunkt 3: 
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1.           Karmøy kommunestyre vedtar å øke budsjettrammen for tjenesteområde skole 
med 4,0 mill. kroner i 2021. Inndekning skjer fra kommunes disposisjonsfond. 
Helårseffekt i 2022, totalt 9,6 mill. kroner, innarbeides handlingsprogram 2022-2025.  
 
2.           Karmøy kommunestyrer viser til vedtak KST 57/18 Finansielle måltall i Karmøy  
kommune hvor forutsetningen som lå til grunn for vedtaket om å legge til rette for økt 
lånegjeldsgrad i kommunen ikke lenger anses å være til stede, og ber rådmannen fremme 
et revidert forslag til lånegjeldsgrad i forbindelse med Handlingsprogram 2022-2025  
 
3.           Prosjektet Infrastruktur/utvikling Kolnes (ny Eikjeveg) utsettes i minimum 3 år. 
Dette innarbeides i rullering av investeringsbudsjettet 2022-2031.  
 
4.           Karmøy kommunestyre ber rådmannen starte opp en gjennomgang av 
kommunens driftsstrukturer, innen blant annet skole, barnehager, institusjon, boliger og 
helse, med sikte på politisk behandling før sommeren 2022. 

 
 
 
 

 

 

103/21 Økonomioppfølging drift 2. tertial 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Tjenesteområdet 02 barnhage får økt rammen med 1,022 mill. kroner for å dekke kapitaltilskudd til 
private barnehager vedtatt i revidert nasjonalbudsjett. Dette finansieres gjennom økte 
rammetilskudd fra staten. 
 
 

Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 27.09.2021 - 083/21 

Tjenesteområdet 02 barnhage får økt rammen med 1,022 mill. kroner for å dekke kapitaltilskudd til 
private barnehager vedtatt i revidert nasjonalbudsjett. Dette finansieres gjennom økte 
rammetilskudd fra staten. 
 
 

27.09.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
Andersen ønsker redegjørelse/informasjon i forkant av neste møte vedrørede ny renovasjonsordning 
i Karmøy.  
 
Det blir orientering i forkant av formannskapsmøtet 04.10.21. 
Rådmannen følger opp. 
 
 

FSK - 083/21 Vedtak: 

Tjenesteområdet 02 barnhage får økt rammen med 1,022 mill. kroner for å dekke kapitaltilskudd til 
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private barnehager vedtatt i revidert nasjonalbudsjett. Dette finansieres gjennom økte 
rammetilskudd fra staten. 
 
 

18.10.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

KST - 103/21 Vedtak: 

Tjenesteområdet 02 barnhage får økt rammen med 1,022 mill. kroner for å dekke kapitaltilskudd til 
private barnehager vedtatt i revidert nasjonalbudsjett. Dette finansieres gjennom økte 
rammetilskudd fra staten. 
 
 

 

 

104/21 Budsjettoppfølging investering 2. tertial 2021 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Rådmannens budsjettoppfølging per 2. tertial 2021 tas til orientering 

 
2. Det foretas budsjettendringer i henhold til tabell 1: Årsavhengige budsjettjusteringer. 

           
3. Det foretas budsjettendringer i henhold til tabell 2: Budsjettjustering salg av varige 

driftsmidler og tabell 3: Budsjettjustering årsbevilgning. 

 
4. Det foretas budsjettendring i henhold til tabell 4: Investeringsprosjekt som avsluttes. 

 
5. Oppdatert bevilgningsoversikt - investering (2A) i tabell 5 tas til orientering. 

 
6. Kommunestyret godkjenner revidert låneopptak for 2021, som følge av endringer i 

forbindelse med budsjettoppfølging investering 2. tertial 2021. 
 

Låneopptak 2021 
Til finansiering av generelle investeringer                     0  kroner            
Til finansiering av VAR-investeringer                                      175 800 000 kroner            
Til finansiering av startlån til videre utlån                     90 000 000 kroner               
Sum låneopptak                                                                                    265 800 000 kroner            
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Vedtakspunkt 2. Årsavhengig budsjettjustering 
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Vedtakspunkt 3. Budsjettjustering salg av varige driftsmidler og budsjettjustering årsbevilgning. 

 

 
 
Vedtakspunkt 4. Investeringsprosjekt som avsluttes. 

 
 
Vedtakspunkt 5. Oppdatert bevilgningsoversikt – investering (2A) 
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Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 27.09.2021 - 084/21 

 

 
1. Rådmannens budsjettoppfølging per 2. tertial 2021 tas til orientering 

 
2. Det foretas budsjettendringer i henhold til tabell 1: Årsavhengige budsjettjusteringer. 

           
3. Det foretas budsjettendringer i henhold til tabell 2: Budsjettjustering salg av varige 

driftsmidler og tabell 3: Budsjettjustering årsbevilgning. 

 
4. Det foretas budsjettendring i henhold til tabell 4: Investeringsprosjekt som avsluttes. 

 
5. Oppdatert bevilgningsoversikt - investering (2A) i tabell 5 tas til orientering. 

 
6. Kommunestyret godkjenner revidert låneopptak for 2021, som følge av endringer i 

forbindelse med budsjettoppfølging investering 2. tertial 2021. 
 

Låneopptak 2021 
Til finansiering av generelle investeringer                     0  kroner            
Til finansiering av VAR-investeringer                                      175 800 000 kroner            
Til finansiering av startlån til videre utlån                     90 000 000 kroner               
Sum låneopptak                                                                                    265 800 000 kroner            
 
 
 
 
Vedtakspunkt 2. Årsavhengig budsjettjustering 
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Vedtakspunkt 3. Budsjettjustering salg av varige driftsmidler og budsjettjustering årsbevilgning. 
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Vedtakspunkt 4. Investeringsprosjekt som avsluttes. 

 
 
Vedtakspunkt 5. Oppdatert bevilgningsoversikt – investering (2A) 

 
 

27.09.2021 Formannskapet 

 

Behandling 
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Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 084/21 Vedtak: 

 
1. Rådmannens budsjettoppfølging per 2. tertial 2021 tas til orientering 

 
2. Det foretas budsjettendringer i henhold til tabell 1: Årsavhengige budsjettjusteringer. 

           
3. Det foretas budsjettendringer i henhold til tabell 2: Budsjettjustering salg av varige 

driftsmidler og tabell 3: Budsjettjustering årsbevilgning. 

 
4. Det foretas budsjettendring i henhold til tabell 4: Investeringsprosjekt som avsluttes. 

 
5. Oppdatert bevilgningsoversikt - investering (2A) i tabell 5 tas til orientering. 

 
6. Kommunestyret godkjenner revidert låneopptak for 2021, som følge av endringer i 

forbindelse med budsjettoppfølging investering 2. tertial 2021. 
 

Låneopptak 2021 
Til finansiering av generelle investeringer                     0  kroner            
Til finansiering av VAR-investeringer                                      175 800 000 kroner            
Til finansiering av startlån til videre utlån                     90 000 000 kroner               
Sum låneopptak                                                                                    265 800 000 kroner            
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vedtakspunkt 2. Årsavhengig budsjettjustering 
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Vedtakspunkt 3. Budsjettjustering salg av varige driftsmidler og budsjettjustering årsbevilgning. 
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Vedtakspunkt 4. Investeringsprosjekt som avsluttes. 

 
 
Vedtakspunkt 5. Oppdatert bevilgningsoversikt – investering (2A) 

 
 

18.10.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 



Side 15 av 41 

 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

KST - 104/21 Vedtak: 

 
1. Rådmannens budsjettoppfølging per 2. tertial 2021 tas til orientering 

 
2. Det foretas budsjettendringer i henhold til tabell 1: Årsavhengige budsjettjusteringer. 

3. Det foretas budsjettendringer i henhold til tabell 2: Budsjettjustering salg av varige 
driftsmidler og tabell 3: Budsjettjustering årsbevilgning. 

 
4. Det foretas budsjettendring i henhold til tabell 4: Investeringsprosjekt som avsluttes. 

 
5. Oppdatert bevilgningsoversikt - investering (2A) i tabell 5 tas til orientering. 

 
6. Kommunestyret godkjenner revidert låneopptak for 2021, som følge av endringer i 

forbindelse med budsjettoppfølging investering 2. tertial 2021. 
 

Låneopptak 2021 
Til finansiering av generelle investeringer                     0  kroner            
Til finansiering av VAR-investeringer                                      175 800 000 kroner            
Til finansiering av startlån til videre utlån                     90 000 000 kroner               
Sum låneopptak                                                                                    265 800 000 kroner            
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vedtakspunkt 2. Årsavhengig budsjettjustering 
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Vedtakspunkt 3. Budsjettjustering salg av varige driftsmidler og budsjettjustering årsbevilgning. 
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Vedtakspunkt 4. Investeringsprosjekt som avsluttes. 

 
 
Vedtakspunkt 5. Oppdatert bevilgningsoversikt – investering (2A) 

 
 

 

 

105/21 Budsjettkonsekvenser av koronautbruddet per 2. tertial 2021 
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Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Det gjøres følgende endringer i budsjettet for 2021 knyttet til rammetilskudd og korona-

avsetning:  

 
I budsjettskjema 1A bevilgningsoversikt drift: 
Sum bevilgninger drift endres med 6 500 000 kroner. (økt korona-avsetning) 
Sum generelle driftsinntekter endres med -6 500 000 kroner (økt rammetilskudd) 
 
I budsjettskjema 1B bevilgninger drift: 
Rammen for tjenesteområde 18 Økonomi økes med 6 500 000 kroner (økt korona-
avsetning) 
 

2. I samsvar med budsjettvedtakets punkt 20 om fullmakt til å disponere avsetning til 
koronaeffekter, gjøres det følgende endringer i budsjettet for 2021 knyttet til korona-
avsetningen: 

 

 
 
 

Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 04.10.2021 - 090/21 

1. Det gjøres følgende endringer i budsjettet for 2021 knyttet til rammetilskudd og korona-
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avsetning:  

 
I budsjettskjema 1A bevilgningsoversikt drift: 
Sum bevilgninger drift endres med 6 500 000 kroner. (økt korona-avsetning) 
Sum generelle driftsinntekter endres med -6 500 000 kroner (økt rammetilskudd) 
 
I budsjettskjema 1B bevilgninger drift: 
Rammen for tjenesteområde 18 Økonomi økes med 6 500 000 kroner (økt korona-
avsetning) 
 

2. I samsvar med budsjettvedtakets punkt 20 om fullmakt til å disponere avsetning til 
koronaeffekter, gjøres det følgende endringer i budsjettet for 2021 knyttet til korona-
avsetningen: 

 

 
 
 
 
 

04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 
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Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

FSK - 090/21 Vedtak: 

1. Det gjøres følgende endringer i budsjettet for 2021 knyttet til rammetilskudd og korona-
avsetning:  

 
I budsjettskjema 1A bevilgningsoversikt drift: 
Sum bevilgninger drift endres med 6 500 000 kroner. (økt korona-avsetning) 
Sum generelle driftsinntekter endres med -6 500 000 kroner (økt rammetilskudd) 
 
I budsjettskjema 1B bevilgninger drift: 
Rammen for tjenesteområde 18 Økonomi økes med 6 500 000 kroner (økt korona-
avsetning) 
 

2. I samsvar med budsjettvedtakets punkt 20 om fullmakt til å disponere avsetning til 
koronaeffekter, gjøres det følgende endringer i budsjettet for 2021 knyttet til korona-
avsetningen: 
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18.10.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

KST - 105/21 Vedtak: 

1. Det gjøres følgende endringer i budsjettet for 2021 knyttet til rammetilskudd og korona-
avsetning:  

I budsjettskjema 1A bevilgningsoversikt drift: 
Sum bevilgninger drift endres med 6 500 000 kroner. (økt korona-avsetning) 
Sum generelle driftsinntekter endres med -6 500 000 kroner (økt rammetilskudd) 
 
I budsjettskjema 1B bevilgninger drift: 
Rammen for tjenesteområde 18 Økonomi økes med 6 500 000 kroner (økt korona-
avsetning) 
 

2. I samsvar med budsjettvedtakets punkt 20 om fullmakt til å disponere avsetning til 
koronaeffekter, gjøres det følgende endringer i budsjettet for 2021 knyttet til korona-
avsetningen: 
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106/21 Fjerning av tilskudd til private barnehager - likeverdig behandling 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar at kommunens praksis med tilskudd til private barnehager for barn 
som har rett til barnehageplass etter barnehagelovens § 16, 2. ledd opphører fra og med 
barnehageåret 2022/2023. 
 
 
 

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg oppvekst og kultur - 29.09.2021 - 028/21 

Kommunale barnehager kan ta med september, oktober, november i beregningsgrunnlag for barn 
som har rett på barnehageplass etter barnehageloven paragraf 16, 2. ledd.for å likestille private og 
kommunale barnehager. 

 

Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 04.10.2021 - 091/21 
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Karmøy kommunestyre vedtar at kommunens praksis med tilskudd til private barnehager for barn 
som har rett til barnehageplass etter barnehagelovens § 16, 2. ledd opphører fra og med 
barnehageåret 2022/2023. 
 
 

29.09.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Alsaker (H) opplyste om at han er styremedlem i en privat barnehage  og ba om at utvalget vurderte 
hans habilitet. Alsaker fratrådte under habilitetsvurderingen. 7. representanter til stede. 
Alsaker enstemmig erklært inhabil, jf. fvl. § 6.2 
 
Innstillingen fikk 2 stemmer og falt (Ap 2) 
 
Forslaget fremmet av Mannes ble vedtatt med 4 stemmer mot 3 (Ap 2, KrF 1) 
 
 
Alsaker tiltrådte. 8 representanter til stede. 
 
 
 

HOK - 028/21 Vedtak: 

Kommunale barnehager kan ta med september, oktober, november i beregningsgrunnlag for barn 
som har rett på barnehageplass etter barnehageloven paragraf 16, 2. ledd.for å likestille private og 
kommunale barnehager. 

 

04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Ordfører orienterte om at man må ta stilling til habilitene til representantene Thorheim(KL)  og 
Medhaug (H).  
 
Både Thorheim (KL) og Medhaug (H) er styreledere for private barnehager i Karmøy kommune.  
 
Thorheim (KL) og Medhaug (H) fratrådte.  
 
9 representanter til stede.  
Ordfører viste til at både Thorheim (KL) og Medhaug (H) er direkte inhabile jf. fvl. § 6 (1).  
 
Borg (KL) tiltrådte.  
 
10 representanter til stede.  
 
Brekke Jakobsen (Ap) fremmet innstillingen fremsatt av rådmannen.  
 
Forslaget fremsatt av Brekke Jakobsen (Ap) enstemmig vedtatt.  
 
Borg (KL) fratrådte. Thorheim (KL) og Medhaug (H) gjenintrådte.   
 
11. representanter til stede.  
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FSK - 091/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar at kommunens praksis med tilskudd til private barnehager for barn 
som har rett til barnehageplass etter barnehagelovens § 16, 2. ledd opphører fra og med 
barnehageåret 2022/2023. 
 
 

18.10.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Thorheim (KL) og Medhaug (H) er styreledere og Alsaker (H) er styremedlem for private barnehager 
og er derfor direkte inhabile etter fvl § 6.1. Representantene fratrådte.  
 
Arvid Nordnes (KL) tiltrådte. 
 
43 representanter til stede. 
 
Krog (MDG) fremmet vedtaket fra hovedutvalg oppvekst og kultur, sålydende: 
Kommunale barnehager kan ta med september, oktober, november i beregningsgrunnlag for barn 
som har rett på barnehageplass etter barnehageloven paragraf 16, 2. ledd.for å likestille private og 
kommunale barnehager. 
 
Innstillingen ble vedtatt med 41 stemmer mot 2 stemmer (2 MDG) for Krogs forslag. 
 
 
Thorheim, Medhaug og Alsaker tiltrådte. Nordnes fratrådte. 
45 representanter til stede. 
 
 

KST - 106/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar at kommunens praksis med tilskudd til private barnehager for barn 
som har rett til barnehageplass etter barnehagelovens § 16, 2. ledd opphører fra og med 
barnehageåret 2022/2023. 
 

 

 

107/21 Bompengeutredning Haugalandet - behandling av strategivalg for nye 

bompengepakker 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Karmøy kommunestyre gir sin tilslutning til at Rogaland fylkeskommune, i samarbeid med 

berørte kommuner på Haugalandet, arbeider videre med utredning av en bypakke for 
Haugesundsregionen. Bypakken innrettes mot den nye statlige tilskuddsordningen for 
mindre byområder gitt i NTP 2022-2033. Bypakken avgrenses geografisk til det 
sammenhengende byområdet som fastlands- Karmøy er en del av. 

 
2. Karmøy kommunestyre gir sin tilslutning til at Rogaland fylkeskommune, i samarbeid med 

Karmøy kommune, arbeider videre med utredning av en ny bompengepakke for Karmøy/ 



Side 25 av 41 

 

Fv547.  

 
Karmøy kommune ønsker å avvente valg av strategi for videreutvikling av Fv547 inntil 
forprosjekt for utbedring av eksisterende vegtrase og forfase for å avklare behov for 
konsekvensutredning av Åkra Sør – Veakrossen er gjennomført, slik Rogaland fylkeskommune 
anbefaler. Karmøy kommunestyre ber om at dette arbeidet får høy prioritet. Det er ønskelig å 
se på om pakken også kan inneholde tiltak for gående og syklende i byer og tettsteder innenfor 
bompengeområdet, og et effektivt sykkeltilbud mellom Åkra og Helganeskrysset. 

 
3. Karmøy kommune stiller seg positiv til en fremtidig bompengepakke for E134 med ny 

Karmsund bro, og ber Statens vegvesen komme raskt i gang med kommunedelplan for ny 
E134 med ny Karmsund bro med mål om finansiering i NTP 2026-2038. Karmøy kommune  

er innforstått med at bompengeinnkrevingen i en bypakke og bompengepakke på 
Karmøy/fv. 547 må tilpasses underveis dersom ny Karmsund bro skal finansieres innenfor 
samme bompengeperiode. 
 
Karmøy kommune stiller seg positiv til en fremtidig bompengepakke for fullfinanisering 
av E134 Bakka – Solheim, og ber Statens vegvesen utrede dette. 
 
 

 

Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 04.10.2021 - 096/21 

1. Karmøy kommunestyre gir sin tilslutning til at Rogaland fylkeskommune, i samarbeid med 
berørte kommuner på Haugalandet, arbeider videre med utredning av en bypakke for 
Haugesundregionen. Bypakken innrettes mot den statlige tilskuddsordningen for mindre 
byområder gitt i NTP 2022-2033. Kommunestyret forutsetter at en bypakke utredes alternativt 
for Haugesund by (Haugesund kommune) og et alternativ med det sammenhengende 
byområdet som fastlands-Karmøy er en del av . Det forutsettes at den delen av fastlands-
Karmøy som evt skal inngå i en bypakke blir nærmere prioritert og avgrenset i samarbeid med 
Karmøy kommune. 

 
2. Karmøy kommunestyre gir sin tilslutning til at Rogaland fylkeskommune, i samarbeid med 

Karmøy kommune, arbeider videre med en utredning av en ny bompengepakke for 
Karmøy/Fv547. 
 
Karmøy kommune har tidligere gjennom møter med Rogaland fylkeskommune meddelt sin 
strategi for utvikling av Fv547 som medfører oppgradering/forbedring av eksisterende vegtrase 
mellom Vea og Helganeskrysset samt Omkjøringsvegen Åkra Sør-Veakrossen. Karmøy kommune 
legger fortsatt denne strategien til grunn og ber om at det utredes hvilke tiltak som bør 
iverksettes på nåværende trase mellom Vea og Helganeskrysset. Karmøy kommune ber videre 
om at utredning av gjenstående planarbeid for å tilfredsstille KMD`s krav for å realitetsbehandle 
Fv547 Åkra Sør-Veakrossen får høg prioritet. 

 
3. Karmøy kommune stiller seg positiv til en fremtidig bompengepakke for E134 med ny Karmsund 

bro, og ber Statens vegvesen komme raskt i gang med kommunedelplan for ny E134 med ny 
Karmsund bro med mål om finansiering i NTP 2026-2038. Karmøy kommune er innforstått med 
at bompengeinnkrevingen i en bypakke og bompengepakke på Karmøy/fv. 547 må tilpasses 
underveis dersom ny Karmsund bro skal finansieres innenfor samme bompengeperiode. Karmøy 
kommune stiller seg positiv til en fremtidig bompengepakke for fullfinanisering av E134 Bakka – 
Solheim, og ber Statens vegvesen utrede dette 
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Karmøy kommune har klare forventninger til at staten bærer de vesentligste kostnadene ved 
bygging av ny Karmsund bro. 

 
 
 

04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Nilsen (H) ba om gruppemøte.  
 
Det ble innvilget gruppemøte fra kl. 17.35-17.57.  
 
Thorheim (KL) fremmet fellesforslag til nytt punkt 1 og 2 på vegne av KL, Ap, H og KrF.  
 
Grindhaug (KrF) fremmet fellesforslag som tillegg til opprinnelig punkt 3 på vegne av Ap, H, KL, KrF og 
Sp: 
Endresen (FrP) fremmet forslag på vegne av FrP.  
 
Forslaget fremsatt av Endresen (FrP) fikk 2 stemmer mot 9 stemmer og falt (Frp 1, UA 1).  
 
Ordfører foreslo at det ble foretatt en punktvis avstemning av fellesforslaget fremsatt av Thorheim, 
og deretter avstemning av fellesforslaget fremsatt av Grindhaug (KrF).  
 
Formannskapet tilsluttet seg dette.  
 
Punkt 1 i fellesforslaget fremsatt av Thorheim på vegne av KL, Ap, H og KrF ble vedtatt med 9 
stemmer mot 2 stemmer (Frp 1, UA 1). 
 
Punkt 2 i fellesforslaget fremsatt av Thorheim på vegne av KL, Ap, H og KrF ble vedtatt med 8 
stemmer mot 2 stemmer (Sp 1, Frp 1, UA 1). 
Fellesforslaget fremsatt av Grindhaug (KrF) på vegne av Ap, H, KL, KrF og Sp ble vedtatt med 9 
stemmer mot 2 stemmer (Frp 1, UA 1). 
 
 
 
 
 
 

FSK - 096/21 Vedtak: 

1. Karmøy kommunestyre gir sin tilslutning til at Rogaland fylkeskommune, i samarbeid med 
berørte kommuner på Haugalandet, arbeider videre med utredning av en bypakke for 
Haugesundregionen. Bypakken innrettes mot den statlige tilskuddsordningen for mindre 
byområder gitt i NTP 2022-2033. Kommunestyret forutsetter at en bypakke utredes alternativt 
for Haugesund by (Haugesund kommune) og et alternativ med det sammenhengende 
byområdet som fastlands-Karmøy er en del av . Det forutsettes at den delen av fastlands-
Karmøy som evt skal inngå i en bypakke blir nærmere prioritert og avgrenset i samarbeid med 
Karmøy kommune. 

 
2. Karmøy kommunestyre gir sin tilslutning til at Rogaland fylkeskommune, i samarbeid med 

Karmøy kommune, arbeider videre med en utredning av en ny bompengepakke for 
Karmøy/Fv547. 
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Karmøy kommune har tidligere gjennom møter med Rogaland fylkeskommune meddelt sin 
strategi for utvikling av Fv547 som medfører oppgradering/forbedring av eksisterende vegtrase 
mellom Vea og Helganeskrysset samt Omkjøringsvegen Åkra Sør-Veakrossen. Karmøy kommune 
legger fortsatt denne strategien til grunn og ber om at det utredes hvilke tiltak som bør 
iverksettes på nåværende trase mellom Vea og Helganeskrysset. Karmøy kommune ber videre 
om at utredning av gjenstående planarbeid for å tilfredsstille KMD`s krav for å realitetsbehandle 
Fv547 Åkra Sør-Veakrossen får høg prioritet. 

 
3. Karmøy kommune stiller seg positiv til en fremtidig bompengepakke for E134 med ny Karmsund 

bro, og ber Statens vegvesen komme raskt i gang med kommunedelplan for ny E134 med ny 
Karmsund bro med mål om finansiering i NTP 2026-2038. Karmøy kommune er innforstått med 
at bompengeinnkrevingen i en bypakke og bompengepakke på Karmøy/fv. 547 må tilpasses 
underveis dersom ny Karmsund bro skal finansieres innenfor samme bompengeperiode. Karmøy 
kommune stiller seg positiv til en fremtidig bompengepakke for fullfinanisering av E134 Bakka – 
Solheim, og ber Statens vegvesen utrede dette 
 
Karmøy kommune har klare forventninger til at staten bærer de vesentligste kostnadene ved 
bygging av ny Karmsund bro. 

 
 
 

18.10.2021 Kommunestyret 

 
 

Behandling 

Eik-Nes (V) fremmet følgende forslag: 
1: Rådmannens forslag 
 
2: nytt punkt 2 
Karmøy kommunestyre gir sin tilslutning til at Rogaland fylkeskommune, i samarbeid med Karmøy 
kommune, arbeider videre med en utredning av ny(-e) bompengepakke(-r) for Karmøy/Fv547. 
 
Karmøy kommune har tidligere gjennom møter med Rogaland fylkeskommune meddelt sin strategi 
for utvikling av Fv547 som medfører oppgradering/forbedring av eksisterende vegtrase mellom 
Veakrossen og Helganeskrysset samt omkjøringsvegen Åkra Sør-Veakrossen. 
Karmøy kommunestyre legger fortsatt denne strategien til grunn og ber om at det utredes hvilke 
tiltak som bør iverksettes på nåværende trase mellom Veakrossen og Helganeskrysset. 
Karmøy kommune ber videre om at utredning av gjenstående planarbeid for å tilfredsstille KMD sine 
krav for å realitetsbehandle Fv547 Åkra Sør-Veakrossen ikke gis høy prioritet. 
 
3: Rådmannens forslag 
 
Paulsen (SV) fremmet på vegne av SV og MDG følgende forslag: 
Fellesforslag til endring av pkt 2 i formannskapsvedtak 04.10.: 
Karmøy kommunestyre gir sin tilslutning til at Rogaland fylkeskommune, i samarbeid med Karmøy 
kommune, arbeider videre med en utredning av en ny bompengepakke for Karmøy/Fv547. Karmøy 
kommune ønsker en oppgradering/forbedring av eksisterende vegtrase mellom Vea og 
Helganeskrysset, og ber om en utredning der en ser på hvilke tiltak som bør iverksettes på nåværende 
trase mellom Vea og Helganes-krysset. Karmøy kommune ber videre om at Rogaland fylkeskommune 
ikke går i gang med videre utredninger av omkjøringsvegen Åkra sør-Veakrossen. 
De 10 mill. kr som Fylkesutvalget har foreslått brukt til dette formålet, foreslås heller brukt til 
oppgradering av eksisterende fv. 547 på Karmøy. 
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Endresen (FrP fremmet følgende forslag: 
Karmøy kommune skal ikke innlemmes i noen ny bompengepakke etter at perioden for 
Haugalandspakken går ut i 2023. 
 
 
Grindhaug (KrF) fremmet følgende nytt forslag på vegne av Ap, H, KL og KrF: 
1: nytt punkt 1 
Karmøy kommunestyre gir sin tilslutning til at Rogaland fylkeskommune, i samarbeid med berørte 
kommuner på Haugalandet, arbeider videre med utredning av en bypakke for Haugesundsregionen. 
Bypakken innrettes mot den nye statlige tilskuddsordningen for mindre byområder gitt i NTP 2022-
2033 og eventuelle nye forutsetninger/betingelser som blir vedtatt av stortinget. 
Kommunestyret forutsetter at en bypakke utredes alternativt for Haugesund by (Haugesund 
kommune) og et alternativ med det sammenhengende byområdet som fastlands-Karmøy er en del av. 
Det forutsettes at den delen av fastlands-Karmøy som evt. skal inngå i en fremtidig bypakke blir 
nærmere avgrenset i samarbeid med Karmøy kommune . Karmøy kommunestyre vil først ta stilling til 
deltakelse i en bypakke etter at mulige prosjekter i pakken er prioritert og det foreligger forslag til 
plassering av bomstasjoner. 
 
2: nytt punkt 2 
Karmøy kommunestyre gir sin tilslutning til at Rogaland fylkeskommune, i samarbeid med Karmøy 
kommune, arbeider videre med en utredning av ny(-e) bompengepakke(-r) for Karmøy/Fv547. 
 
Karmøy kommune har tidligere gjennom møter med Rogaland fylkeskommune meddelt sin strategi 
for utvikling av Fv547 som medfører oppgradering/forbedring av eksisterende vegtrase mellom 
Veakrossen og Helganeskrysset samt omkjøringsvegen Åkra Sør-Veakrossen. 
Karmøy kommunestyre legger fortsatt denne strategien til grunn og ber om at det utredes hvilke 
tiltak som bør iverksettes på nåværende trase mellom Veakrossen og Helganeskrysset. 
Karmøy kommune ber videre om at utredning av gjenstående planarbeid for å tilfredsstille KMD sine 
krav for å realitetsbehandle Fv547 Åkra Sør-Veakrossen gis høy prioritet. 
Utredningene skal vurdere både porteføljestyrt bompengeinnkreving og etterskuddsinnkreving med 
lånefinansiering. 
 
3: nytt punkt 3 
Karmøy kommune stiller seg positiv til en fremtidig bompengepakke for E134 med ny Karmsund bro, 
og ber Statens vegvesen komme raskt i gang med kommunedelplan for ny E134 med ny Karmsund 
bro med mål om finansiering i NTP 2026-2038. 
Karmøy kommune er innforstått med at bompengeinnkrevingen i en bypakke og bompengepakke på 
Karmøy/fv. 547 må tilpasses underveis dersom ny Karmsund bro skal finansieres innenfor samme 
bompengeperiode. 
Karmøy kommune har klare forventninger til at staten bærer de vesentligste kostnadene ved bygging 
av ny Karmsund bro. 
Karmøy kommune stiller seg positiv til en fremtidig bompengepakke for fullfinansiering av E134 
Bakka – Solheim, og ber Statens vegvesen utrede dette. 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling fikk 0 stemmer og falt. 
Endresens forslag fikk 7 stemmer (6 Frp , 1 UA) og falt. 
Eik-Nes sitt forslag fikk 1 stemme (V) og falt. 
Fellesforslaget fra MDG og SV fremmet av Paulsen fikk 3 stemmer (2 MDG, 1 SV) og falt. 
Fellesforslaget fremmet av Grindhaug på vegne av Ap, H, KL og KrF vedtatt slik: 
Punkt 1 ble vedtatt med 34 stemmer mot 11 (6 Frp, 1 SV, 1 V, 1 UA 2 MDG). 
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Punkt 2 ble vedtatt med 30 stemmer mot 15 (6 Frp, 4 Sp, SV 1, V 1, UA 1, MDG 2) 
Punkt 3 ble vedtatt med 34 stemmer mot 11 (6 Frp, 1 SV, 1 V, 1 UA, 1 MDG). 
 
 
 

KST - 107/21 Vedtak: 

1:  
Karmøy kommunestyre gir sin tilslutning til at Rogaland fylkeskommune, i samarbeid med berørte 
kommuner på Haugalandet, arbeider videre med utredning av en bypakke for Haugesundsregionen. 
Bypakken innrettes mot den nye statlige tilskuddsordningen for mindre byområder gitt i NTP 2022-
2033 og eventuelle nye forutsetninger/betingelser som blir vedtatt av stortinget. 
Kommunestyret forutsetter at en bypakke utredes alternativt for Haugesund by (Haugesund 
kommune) og et alternativ med det sammenhengende byområdet som fastlands-Karmøy er en del 
av. 
Det forutsettes at den delen av fastlands-Karmøy som evt. skal inngå i en fremtidig bypakke blir 
nærmere avgrenset i samarbeid med Karmøy kommune . Karmøy kommunestyre vil først ta stilling til 
deltakelse i en bypakke etter at mulige prosjekter i pakken er prioritert og det foreligger forslag til 
plassering av bomstasjoner. 
 
 
2:  
Karmøy kommunestyre gir sin tilslutning til at Rogaland fylkeskommune, i samarbeid med Karmøy 
kommune, arbeider videre med en utredning av ny(-e) bompengepakke(-r) for Karmøy/Fv547. 
 
Karmøy kommune har tidligere gjennom møter med Rogaland fylkeskommune meddelt sin strategi 
for utvikling av Fv547 som medfører oppgradering/forbedring av eksisterende vegtrase mellom 
Veakrossen og Helganeskrysset samt omkjøringsvegen Åkra Sør-Veakrossen. 
Karmøy kommunestyre legger fortsatt denne strategien til grunn og ber om at det utredes hvilke 
tiltak som bør iverksettes på nåværende trase mellom Veakrossen og Helganeskrysset. 
Karmøy kommune ber videre om at utredning av gjenstående planarbeid for å tilfredsstille KMD sine 
krav for å realitetsbehandle Fv547 Åkra Sør-Veakrossen gis høy prioritet. 
Utredningene skal vurdere både porteføljestyrt bompengeinnkreving og etterskuddsinnkreving med 
lånefinansiering. 
 
 
3:  
Karmøy kommune stiller seg positiv til en fremtidig bompengepakke for E134 med ny Karmsund bro, 
og ber Statens vegvesen komme raskt i gang med kommunedelplan for ny E134 med ny Karmsund 
bro med mål om finansiering i NTP 2026-2038. 
Karmøy kommune er innforstått med at bompengeinnkrevingen i en bypakke og bompengepakke på 
Karmøy/fv. 547 må tilpasses underveis dersom ny Karmsund bro skal finansieres innenfor samme 
bompengeperiode. 
Karmøy kommune har klare forventninger til at staten bærer de vesentligste kostnadene ved bygging 
av ny Karmsund bro. 
Karmøy kommune stiller seg positiv til en fremtidig bompengepakke for fullfinansiering av E134 
Bakka – Solheim, og ber Statens vegvesen utrede dette. 
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108/21 Kjøp av Kopparen 
 

 

18.10.2021 Kommunestyret 

 

Saken ble behandlet som siste sak, etter sak 115/21. 
 
Rådmannen redegjorde for hvorfor saken skulle behandles i lukket møte. 
 
Gruppemøte ble innvilget. 
 
Levinsen (UA) ble innvilget permisjon. 
44 representanter til stede. 
 
Nilsen (Ap) foreslo at møtet ble lukket jf. offentleglova § 23, 1. ledd jf. kommuneloven § 11-5, tredje 
ledd, bokstav b jf. femte ledd.  
 
Møtet ble enstemmig vedtatt lukket. 
 
Rygh (KrF) ble innvilget permisjon. 
43 representanter til stede. 
 
 
Ordfører foreslo å votere over rådmannens forslag til vedtak og deretter hvis dette fikk flertall, 
votere over tilleggsforslaget fremmet av Midtun. 
 
Votering: 
Rådmannens forslag fikk 18 stemmer (Ap 10, KrF 4, Sp 3, V 1) og falt.  
Det ble ikke votert over Midtuns tilleggsforslag. 
 
 

KST - 108/21 Vedtak: 

 

Forslaget fremsatt av rådmannen fikk ikke flertall og ble nedstemt. 

 

 

109/21 Kjøp av båt til Vågen læringssenter 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 

Karmøy kommunestyre gir rådmannen fullmakt til å bruke inntil 1,5 mill. kroner til innkjøp av 
båt til Vågen læringssenter. Midlene til kjøp av båt tas fra midlene fra salget av «Alma av 
Karmøy». 
 

I bevilgningsoversikt - investering (2A) gjøres følgende endringer:  
Investeringer i varige driftsmidler økes med 1,5 mill. kroner 
Salg av varige driftsmidler økes med 2,65 mill. kroner 
Bruk av lån reduseres med 1,15 mill. kroner. 
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Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg oppvekst og kultur - 29.09.2021 - 029/21 

Karmøy kommunestyre gir rådmannen fullmakt til å bruke inntil 1,5 mill. kroner til innkjøp av 
båt til Vågen læringssenter. Midlene til kjøp av båt tas fra midlene fra salget av «Alma av 
Karmøy». 
 

I bevilgningsoversikt - investering (2A) gjøres følgende endringer:  
Investeringer i varige driftsmidler økes med 1,5 mill. kroner 
Salg av varige driftsmidler økes med 2,65 mill. kroner 
Bruk av lån reduseres med 1,15 mill. kroner. 
 
 
 

Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 04.10.2021 - 092/21 

Karmøy kommunestyre gir rådmannen fullmakt til å bruke inntil 1,5 mill. kroner til innkjøp av 
båt til Vågen læringssenter. Midlene til kjøp av båt tas fra midlene fra salget av «Alma av 
Karmøy». 
 

I bevilgningsoversikt - investering (2A) gjøres følgende endringer:  
Investeringer i varige driftsmidler økes med 1,5 mill. kroner 
Salg av varige driftsmidler økes med 2,65 mill. kroner 
Bruk av lån reduseres med 1,15 mill. kroner. 
 
 
 

29.09.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HOK - 029/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre gir rådmannen fullmakt til å bruke inntil 1,5 mill. kroner til innkjøp av 
båt til Vågen læringssenter. Midlene til kjøp av båt tas fra midlene fra salget av «Alma av 
Karmøy». 
 

I bevilgningsoversikt - investering (2A) gjøres følgende endringer:  
Investeringer i varige driftsmidler økes med 1,5 mill. kroner 
Salg av varige driftsmidler økes med 2,65 mill. kroner 
Bruk av lån reduseres med 1,15 mill. kroner. 
 
 
 

04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

FSK - 092/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre gir rådmannen fullmakt til å bruke inntil 1,5 mill. kroner til innkjøp av 
båt til Vågen læringssenter. Midlene til kjøp av båt tas fra midlene fra salget av «Alma av 
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Karmøy». 
 

I bevilgningsoversikt - investering (2A) gjøres følgende endringer:  
Investeringer i varige driftsmidler økes med 1,5 mill. kroner 
Salg av varige driftsmidler økes med 2,65 mill. kroner 
Bruk av lån reduseres med 1,15 mill. kroner. 
 
 
 

18.10.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Gaard (H) foreslo av hensyn til personvern og konfidensialitet, å lukke møtet under ordskifte av 
saken.  
 
Møtet ble enstemmig vedtatt lukket, jf kommunelovens § 11-5 (3) a. 
 
Møtet ble åpnet før realitetsbehandling av saken. 
 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
 

KST - 109/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre gir rådmannen fullmakt til å bruke inntil 1,5 mill. kroner til innkjøp av 
båt til Vågen læringssenter. Midlene til kjøp av båt tas fra midlene fra salget av «Alma av 
Karmøy». 
 

I bevilgningsoversikt - investering (2A) gjøres følgende endringer:  
Investeringer i varige driftsmidler økes med 1,5 mill. kroner 
Salg av varige driftsmidler økes med 2,65 mill. kroner 
Bruk av lån reduseres med 1,15 mill. kroner. 
 
 
 

 

 

110/21 Nytt kulturhus på Karmøy Konseptvalg 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
· Kommunestyret legger anbefalingene fra «Nytt kulturhus på Karmøy» Konseptvalg til grunn og ber 

administrasjonen starte en prosess for å utforske mulighetsrommet for hvilke av de omtalte 
konseptene som kan og bør realiseres i henholdsvis Kopervik og Åkrehamn. 

· Formannskapet skal fungere som styringsgruppe for arbeidet. Frem mot sommeren vil mulige 
konsepter og realiseringsstrategier forankres politisk i styringsgruppen, og endelig  

sak om lokalisering vil foreligge før sommeren 2022  

 

Vedtak som innstilling fra Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 28.09.2021 - 024/21 

· Kommunestyret legger anbefalingene fra «Nytt kulturhus på Karmøy» Konseptvalg til grunn og 
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ber administrasjonen starte en prosess for å utforske mulighetsrommet for hvilke av de omtalte 
konseptene som kan og bør realiseres i henholdsvis Kopervik og Åkrehamn. 

· Formannskapet skal fungere som styringsgruppe for arbeidet. Frem mot sommeren vil mulige 
konsepter og realiseringsstrategier forankres politisk i styringsgruppen, og endelig  

sak om lokalisering vil foreligge før sommeren 2022  

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne viser til plan for universell utforming vedtatt i 2019 
og ber om at denne brukes aktivt i planarbeidet. 
 
 
 
 
 

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg oppvekst og kultur - 29.09.2021 - 030/21 

 
· Kommunestyret legger anbefalingene fra «Nytt kulturhus på Karmøy» Konseptvalg til grunn og ber 

administrasjonen starte en prosess for å utforske mulighetsrommet for hvilke av de omtalte 
konseptene som kan og bør realiseres i henholdsvis Kopervik og Åkrehamn. 

· Formannskapet skal fungere som styringsgruppe for arbeidet. Frem mot sommeren vil mulige 
konsepter og realiseringsstrategier forankres politisk i styringsgruppen, og endelig  

sak om lokalisering vil foreligge før sommeren 2022  

Det vises til plan for universell utforming vedtatt i 2019 og ber om at denne brukes aktivt i 
planarbeidet. 
 
 
 
 

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg helse og omsorg - 29.09.2021 - 025/21 

 
· Kommunestyret legger anbefalingene fra «Nytt kulturhus på Karmøy» Konseptvalg til grunn og ber 

administrasjonen starte en prosess for å utforske mulighetsrommet for hvilke av de omtalte 
konseptene som kan og bør realiseres i henholdsvis Kopervik og Åkrehamn. 

· Formannskapet skal fungere som styringsgruppe for arbeidet. Frem mot sommeren vil mulige 
konsepter og realiseringsstrategier forankres politisk i styringsgruppen, og endelig  

sak om lokalisering vil foreligge før sommeren 2022  

 

Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 04.10.2021 - 095/21 

 
· Kommunestyret legger anbefalingene fra «Nytt kulturhus på Karmøy» Konseptvalg til grunn og ber 

administrasjonen starte en prosess for å utforske mulighetsrommet for hvilke av de omtalte 
konseptene som kan og bør realiseres i henholdsvis Kopervik og Åkrehamn. 

· Formannskapet skal fungere som styringsgruppe for arbeidet. Frem mot sommeren vil mulige 
konsepter og realiseringsstrategier forankres politisk i styringsgruppen, og endelig  

sak om lokalisering vil foreligge før sommeren 2022  

Det vises til plan for universell utforming vedtatt i 2019 og ber om at denne brukes aktivt i 
planarbeidet. 
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28.09.2021 Eldrerådet 

 

Behandling 

Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens forslag til vedtak. 
 

ELD - 022/21 Vedtak: 

 
· Kommunestyret legger anbefalingene fra «Nytt kulturhus på Karmøy» Konseptvalg til grunn og ber 

administrasjonen starte en prosess for å utforske mulighetsrommet for hvilke av de omtalte 
konseptene som kan og bør realiseres i henholdsvis Kopervik og Åkrehamn. 

· Formannskapet skal fungere som styringsgruppe for arbeidet. Frem mot sommeren vil mulige 
konsepter og realiseringsstrategier forankres politisk i styringsgruppen, og endelig  

sak om lokalisering vil foreligge før sommeren 2022  

 

28.09.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Stangeland foreslo følgende fellesforslag: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne viser til plan for universell utforming vedtatt i 2019 
og ber om at denne brukes aktivt i planarbeidet. 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig rådmannens forslag til vedtak og 
rådets fellesforslag.  
 
 

RFM - 024/21 Vedtak: 

· Kommunestyret legger anbefalingene fra «Nytt kulturhus på Karmøy» Konseptvalg til grunn og 
ber administrasjonen starte en prosess for å utforske mulighetsrommet for hvilke av de omtalte 
konseptene som kan og bør realiseres i henholdsvis Kopervik og Åkrehamn. 

· Formannskapet skal fungere som styringsgruppe for arbeidet. Frem mot sommeren vil mulige 
konsepter og realiseringsstrategier forankres politisk i styringsgruppen, og endelig  

sak om lokalisering vil foreligge før sommeren 2022  

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne viser til plan for universell utforming vedtatt i 2019 
og ber om at denne brukes aktivt i planarbeidet. 
 
 

29.09.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HHO - 025/21 Vedtak: 

 
· Kommunestyret legger anbefalingene fra «Nytt kulturhus på Karmøy» Konseptvalg til grunn og ber 

administrasjonen starte en prosess for å utforske mulighetsrommet for hvilke av de omtalte 
konseptene som kan og bør realiseres i henholdsvis Kopervik og Åkrehamn. 

· Formannskapet skal fungere som styringsgruppe for arbeidet. Frem mot sommeren vil mulige 
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konsepter og realiseringsstrategier forankres politisk i styringsgruppen, og endelig  

sak om lokalisering vil foreligge før sommeren 2022  

 

29.09.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Innstillingen med tillegg fremmet av Alsaker enstemmig vedtatt. 
 

HOK - 030/21 Vedtak: 

 
· Kommunestyret legger anbefalingene fra «Nytt kulturhus på Karmøy» Konseptvalg til grunn og ber 

administrasjonen starte en prosess for å utforske mulighetsrommet for hvilke av de omtalte 
konseptene som kan og bør realiseres i henholdsvis Kopervik og Åkrehamn. 

· Formannskapet skal fungere som styringsgruppe for arbeidet. Frem mot sommeren vil mulige 
konsepter og realiseringsstrategier forankres politisk i styringsgruppen, og endelig  

sak om lokalisering vil foreligge før sommeren 2022  

Det vises til til plan for universell utforming vedtatt i 2019 og ber om at denne brukes aktivt i 
planarbeidet. 
 
 
 
 

04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Brekke Jakobsen (Ap) fremmet vedtaket fra hovedutvalg oppvekst og kultur.  
 
Forslaget fremsatt av Brekke Jakobsen (Ap) enstemmig vedtatt.  
 

FSK - 095/21 Vedtak: 

 
· Kommunestyret legger anbefalingene fra «Nytt kulturhus på Karmøy» Konseptvalg til grunn og ber 

administrasjonen starte en prosess for å utforske mulighetsrommet for hvilke av de omtalte 
konseptene som kan og bør realiseres i henholdsvis Kopervik og Åkrehamn. 

· Formannskapet skal fungere som styringsgruppe for arbeidet. Frem mot sommeren vil mulige 
konsepter og realiseringsstrategier forankres politisk i styringsgruppen, og endelig  

sak om lokalisering vil foreligge før sommeren 2022  

Det vises til plan for universell utforming vedtatt i 2019 og ber om at denne brukes aktivt i 
planarbeidet. 
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18.10.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

 
 

Innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 

KST - 110/21 Vedtak: 

 
· Kommunestyret legger anbefalingene fra «Nytt kulturhus på Karmøy» Konseptvalg til grunn og ber 

administrasjonen starte en prosess for å utforske mulighetsrommet for hvilke av de omtalte 
konseptene som kan og bør realiseres i henholdsvis Kopervik og Åkrehamn. 

· Formannskapet skal fungere som styringsgruppe for arbeidet. Frem mot sommeren vil mulige 
konsepter og realiseringsstrategier forankres politisk i styringsgruppen, og endelig  

sak om lokalisering vil foreligge før sommeren 2022  

Det vises til til plan for universell utforming vedtatt i 2019 og ber om at denne brukes aktivt i 
planarbeidet. 
 
 
 
 

 

 

111/21 Rullering av handlingsprogrammet Temaplan for idrett og fysisk 

aktivitet 2022-2025 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025. 
 

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg oppvekst og kultur - 29.09.2021 - 031/21 

Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025. 
 

Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 04.10.2021 - 094/21 

Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025. 
 

28.09.2021 Eldrerådet 

 

Behandling 

Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet. 
 

ELD - 021/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025. 
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28.09.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Trifan foreslo følgede fellesforslag: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne poengterer at idretten må være tilgjengelig for alle 
uavhengig av funksjonsnivå. 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter rådmannens forslag til vedtak med Trifans 
fellesforslag.  
 

RFM - 025/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025. 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne poengterer at idretten må være tilgjengelig for alle 
uavhengig av funksjonsnivå. 
 

29.09.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HHO - 026/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025. 
 

29.09.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HOK - 031/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025. 
 

04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Skorpe (H) gjeningtrådte.  
 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
 

FSK - 094/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025. 
 

18.10.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 
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Rønnevik (MDG) fremmet følgende oversendelesforslag til hovedutvalg oppvekst og kultur: 
Å legge til rette for flere turløyper og friluftsanlegg vil uten tvil være en god investering – også etter 
koronapandemien. I tråd med anbefaling fra organisasjonen Norsk friluftsliv ber kommunestyret 
administrasjonen om å vurdere muligheten for å: 
 
1) utarbeide en kommunal turruteplan (sti- og løypeplan) 
2) utrede behov for å prioritere anlegg for friluftsliv, herunder stier og løyper, i kommunens fordeling 
av spillemidler. 
 
Lenke: https://norskfriluftsliv.no/wp-content/uploads/2020/04/Oppdatert-Planstrategi2020-
guide.pdf 
 
Innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Rønneviks oversendelsesforslag oversendt hovedutvalg oppvekst og kultur uten 
realitetsbehandling. 
 

KST - 111/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025. 
 

 

 

112/21 2041-5 - Sluttbehandling - Åkraøynå og Holmane - Planendring 
 

Rådmannen sitt forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar forslag til endring i reguleringsplan for gnr. 15, bnr. 82 m. fl. - del av 
godkjent reguleringsplan for Åkraøynå og Holmane med tilhørende reguleringsbestemmelser 
(vist på kart sist datert 28.09.21). 

2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens 12-12. 
 

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg teknisk og miljø - 28.09.2021 - 112/21 

1. Kommunestyret vedtar forslag til endring i reguleringsplan for gnr. 15, bnr. 82 m. fl. - del av 
godkjent reguleringsplan for Åkraøynå og Holmane med tilhørende reguleringsbestemmelser 
(vist på kart sist datert 28.09.21). 
 

1. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens 12-
12. 

 

 

28.09.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 

 

Behandling 

Innstillingen vedtatt med 7 stemmer stemmer mot 1 stemme for Haglands forslag (KL). 
 

HTM - 112/21 Vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar forslag til endring i reguleringsplan for gnr. 15, bnr. 82 m. fl. - del av 
godkjent reguleringsplan for Åkraøynå og Holmane med tilhørende 
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reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 28.09.21). 
 

2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens 12-
12. 

 

18.10.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

 

Hagland fremmet følgende forslag: 
Endringer i plan 4021-5 vedtaes ikke.Hele planen returneres teknisk etat for avklaring av følgende : 
1. 
Legge parkering, P4, på egen grunn.I plan 2041-5, ligger 495m2 av P4 på eiendom 15/1823 uten at 
tillatelse/godkjenning er innhentet. Kommunestyret finner det urimelig at naboen skal holde 
parkeringsplass til en utbygging de ikke selv er med på. 

2. 
Veigrunnen over 15/218 er i dag eid av 15/218 og er aldri overtatt av kommunen.Her må det «Ryddes 
opp».En løsning må på plass før planen fremlegges igjen. 

3. 
Kai 3, er i plan 2041-5, en «promenadekai», lagt utenpå opprinnelig kai på 15/218.Status på 15/218 
er industri og kaien er derav ikke åpen for fri ferdsel.Kai 3 er da helt uten mening og fjernes fra 
planen. 

4. 
Det er en gjeldende avtale mellom 15/218 og 15/332-15/333 fra1985, som avgjør at 15/218 kan,ved 
behov,bruke 10 m inn på naboeiendommen langs land/kaien. For at denne avtalen skal kunne 
etterleves, må kaifronten være lik dagens kai. Karmøy kommunes, havnefogd var med og bestod da 
planen ble utarbeidet. 
 
Det er lov å regulere annen manns eiendom, men i denne saken, som er blitt svært «betent» må ikke 
det skje, da det vil være å «bære mer ved « til et allerede stort bål. 

 
Innstillingen vedtatt med 44 stemmer mot 1 stemme (1 KL (Hagland)) for Haglands forslag. 
 
 

KST - 112/21 Vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar forslag til endring i reguleringsplan for gnr. 15, bnr. 82 m. fl. - del av 
godkjent reguleringsplan for Åkraøynå og Holmane med tilhørende reguleringsbestemmelser 
(vist på kart sist datert 28.09.21). 
 

1. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens 12-
12. 

 

 

 

113/21 443-1 - Dalen - endring - Dalabrekkå gnr. 85/35 mfl. - sluttbehandling 
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Rådmannens forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar reguleringsendringen for Dalen – Dalabrekkå gnr. 85/35 mfl. med 
tilhørende reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 28.09.21), jf. plan- og 
bygningslovens § 12-12. 

2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens § 12-
12. 

 

 

28.09.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 

 

Behandling 

Vikshåland fratrådte som inhabil, jf. fvl. § 6.1.  
7 representanter til stede. 
Haglands utsettelesforslag enstemmig vedtatt. 
 
 
Vikshåland tiltrådte. 8 representanter til stede. 
 
 

HTM - 110/21 Vedtak: 

Saken utsettes for befaring. 
 

18.10.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Saken ble trukket. 
 

 

 

114/21 Samlesak for referatsaker 
 

 

18.10.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Alle referatsakene ble enstemmig tatt til etterretning. 
 

KST - 114/21 Vedtak: 

Referatsakene er tatt til etteretning. 
 
 

 

 
 

115/21 Samlesak for spørsmål 
 

 



Side 41 av 41 

 

18.10.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

1. Oversendelsesforslag fra Hagland (KL): 
Karmøy Hundeklubb har i mange år hatt,på det gamle idrettsanlegget på Avaldsnes,en leieavtale om 
bruk av kjellersalen,til klubbaktivitet og inngjerdet uteareal til opptrening av hunder og 
hundeeiere.Bygget eies av Karmøy Kommune og Avaldsnes Idrettslag,med en halvpart hver.Bygget er 
i dag i en slik forfatning at det ikke kan brukes til hundeklubbens aktiviteter,uten at taket tettes og 
fuktskader utbedres.Før klubben starter nødvendig renovering av bygget,ønsker de en langsiktig 
leieavtale, slik at de har en trygghet for at investeringene blir fornuftige,sett i forhold til leietid. 
Forslag. 
Det inngåes langsiktig leieavtale med Karmøy Hundeklubb om leie av de samme arealer som 
før.Avtalen forutsetter at,aktuell del av bygget renoveres slik at det blir en sunn,bra og trygg plass å 
være.Dagens reguleringsstatus,endres fra formål barnehage til idrettsformål,før 
Haglands forslag oversendt formannskapet uten realitetsvotering. 
 
2. Oversendelsesforslag fra Eriksen (KrF): 
Karmøy kommune kjøper inn samiske flagg og flagger med disse flaggene 6 februar som er 
samefolkets dag. 
Eriksens forslag oversendt formannskapet uten realitetsvotering. 
 
3. Ordfører orienterte om budsjettarbeidet:  
Rådmannen legger frem sitt budsjettforslag mandag 1. november i kommunestyresalen kl. 13.00.  
Det blir arbeidsmøte for de faste medlemmene av formannskapet og gruppelederne mandag 8. 
november i formannskapssalen fra kl. 08.30 -15.00. 
Budsjettforslaget til posisjonspartiene må være fremlagt i formannskapet 22. november. Alle 
budsjettforslag det skal voteres over må legges fram i kommunestyret 13. desember.  
 
4. Ordfører oreinterte om KS Rogaland sin høstkonferanse 21. og 22. oktober på Scandic Maritim 
Hotel Haugesund. 
Nilsen, Thorheim, Midtun, Wisnæs, Levinsen og Grindhaug deltar. 
 
5. Ordfører orienterte om at det tirsdag 19. oktober blir gravestart for nytt sykehjem i Skudeneshavn. 
Ordfører vil sammen med ungdomsrådet ta første gravetak på tomta for å markere at bygging av det 
nye sykehjemmet er i gang. 
 

KST - 115/21 Vedtak: 

Spørsmål tatt til etteretning. 
 

 

 


